

5D4N Sri Lankan Adventure

DAY 1: Arrival Colombo

Upon arrival you will be welcomed by our representative and transferred to your hotel. Sri Lanka known for its world-famous tea plantations to national parks made for safaris, has plenty to tempt you away from the amazing beaches. Overnight stay in hotel.

抵达后,我们的代表欢迎和接你,并载送到您的酒店。斯里兰卡以其茶园和野生动物园而闻名,有很多诱惑让你想远离海滩。在酒店过夜。

DAY 2: Proceed and Tour Sigiriya

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast visit the **Dambulla Rock Temple**. An icon in the face of Sri Lanka, this temple houses some of the most unique drawings. Observe how exquisitely cave paintings are done along walls that shelter 150 statues of Lord Buddha. Lunch at a Restaurant. Leave for **Sigiriya Rock**, A World Heritage Site. This rock boasts ancient Sri Lankan engineering & urban planning supremacy which is also known as one of the finest monuments for art & culture. Step through the gigantic 'Lion Paws' overlooking the royal gardens below and visit the museum to have a better understanding of why this engineering remained a wonder in Asia for centuries. Check in to the Hotel. Dinner & Overnight stay at a Hotel.

早餐后参观**丹布勒石窟寺**。 这个寺庙面是斯里兰卡的像征,藏有一些最独特的图画,你可以观察洞穴围绕着150佛像幅雕像的墙壁绘画是如何精心地被雕刻和进行的。午餐在餐厅。前往**锡吉里耶**,一个世界遗产。 这座岩石拥有古老的斯里兰卡优越建筑工程与城市规划,被誉为艺术与文化最好的纪念碑之一。到巨大的"狮子爪"俯瞰下面的皇家花园,参观博物馆,了解为什么这个建筑在亚洲几个世纪以来仍然是一个奇迹。办理入住手续酒店。晚餐,在酒店过夜。

DAY 3: Kandy (Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast proceed to **Kandy,The Last Royal Capital of The Sri Lankan Kings**. En route visit **Spice Garden** in Mawanella. Mawanella is renowned for a handsome contribution towards the spice industry. Stop by a spice grow for a quick glance at the process bundled with growing & processing of spices while inhaling the fresh scent entrapped within the shady grows that cater towards the bloodline of the national growth. Thereafter proceed on **A Discovery Tour of Kandy**. Kandy A World Heritage Site was last ruled by King Sri Wickrama Rajasinghe and was brought under the British rule in 1815. Kandy crafts an array of culture, history and heritage in the minds of visitors across the globe. Experience an ancient Kandyan legacy engraved around its crown jewel, the

早餐后进入康提,斯里兰卡国王的最后的皇家首府。访问 **Mawanella 的香料花园**。Mawanella 以香料行业发达而闻名。快速浏览香料生长和加工的过程。之后继续进行**康提探索之旅**。康提世界遗产,由斯里兰卡 Wickrama Rajasinghe 国王统治,并于1815年受英国统治。康提在全球各地的游客心目留下了深刻的影响,一系列文化,历史和遗产。体验古老的 Kandyan 遗迹,**佛陀的神圣遗迹的寺庙**。

DAY 4: Proceed Tour Nuwara Eliya

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast proceed to Nuwara Eliya, The Little England of Sri Lanka, which is set against beautiful backdrops of Mountains, Valleys, Waterfalls and Tea Plantations. It is supposed to be one of the coolest places in Sri Lanka, but it is really just like an English spring day, although the temperature does drop at night. All around Nuwara Eliya you will see evidence of the British influence, houses like country cottages or Queen Ann style mansions. The Victoria Park, in the middle of the town, is a lovely place for a stroll or a picnic and is also good for Birding as you get some rare birds in this Park. Enjoy the Ceylon Tea Experience which involves a visit to A plantation to observe firsthand the process. Starting from the plucking field where it all begins with the picking of "two leaves and a bud" to the factory where the processing begins. Originally introduced to the island around 1850 by the British, Ceylon Tea is world famous for its high quality and has remained a major contributor to the island's economy for generations. Currently, Sri Lanka is one of largest exporter of tea worldwide. After Lunch at Restaurant, proceed on a City Tour of Nuwara Eliya. Misty steep roads, twisting through lush green blankets of tea bushes in a cool climate, remind visitors that they are within the range of the renowned British colonial retreat. Augmented by an English countryside atmosphere, this city was once governed by the English & Scottish planters and is still studded with colonial bungalows, hedgerows & one of the finest 18-hole golf courses in the world. A hike through the green grass and redbrick walls should present. Drive through green valleys of the hill country pierced by endless waterfalls & dotted by tea pluckers draped in bright-colored saris. You can also go on a boat ride or just rent a bike for a gentle ride along the banks splashed by the waters of Lake Gregory. You can also visit the epic Seetha Amman Temple. She is said to have bathed in this stream and it is believed that Lord Hanuman the monkey God had visited Seethadevi here. Now there is temple for **Lord Rama**, **Sitadevi**, **Luxshmana**, **and Hanuman** by the side of this stream. It is interesting to note that foot prints akin to Lord Hanuman's are found by this river. Dinner & Overnight stay at hotel.

早餐后,前往努沃勒埃利耶,斯里兰卡的小英格兰,位于山脉,山谷,瀑布和茶园的美丽背景下。 该是斯里兰卡最酷的地方之一,但它真的就像一个英国的春天,虽然温度在晚上下降。努瓦拉·埃利亚四 周,您将看到英国影响力,像乡村别墅或安贞女王豪宅。 位于市中心的维多利亚公园是一个可爱的漫步 或野餐场所,当您在这个公园里可以看到一些罕见的鸟类,可以很好的为观鸟做好准备。享受锡兰茶, 参观种植园,亲身体验观察这个过程。 从采摘"两叶和芽"开始,在工厂进行。 锡兰茶最初由英国引进在 目前,斯里兰卡是全球最大的茶叶出 1850年左右,以其高品质闻名世界,一直是岛上的主要经济来源。 口国之一。在餐厅午餐后,继续进行努沃勒埃利耶城市之旅。 幽静的道路, 在凉爽的气候下, 通过郁郁 葱葱的绿茶毯子,提醒游客他们身在着名的英国殖民地撤退的地方之内。 这里的乡村氛围和种植园很像 英国和苏格兰,因为这个城市曾被英国和苏格兰种植者所控制,所以仍然云集殖民地平房,树篱和世界 上最好的18洞高尔夫球场之一。旅途上会经过绿草和红砖墙壁。开车穿越山丘的绿色山谷,无尽的瀑布, 茶点被点缀在明亮的莎丽披肩上。您还可以乘船游览,或租用一辆骑自行车,沿着在格雷戈里湖水域散 步轻轻地骑车。您也可以参观史诗 Seetha 安曼寺。 传说她在这条溪流中洗澡,相信哈 Han 勋爵神猴已 经到了这里拜访了塞萨列维。 现在,这个河流旁边有拉玛神殿,锡塔列维,卢斯赫马纳和哈努曼的寺庙。 有趣的是,这条河发现类似于哈努曼爵士的脚印。



DAY 5: Return to Colombo. Tour and Depart

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast at leisure or leave for Colombo. Upon arrival, proceed on A Discovery Tour of Colombo, Drive along the clean streets edging the Crystal White Race Course, A horse racing hub in 1893 & World War II airstrip furnished today with lavish clothing, food & tea boutiques. Visit Pettah for the Sri Lankan Bazaar Shopping experience. Head along towards 'Arcade' facing the Independence Square. Every designer boutique, top-notch cuisine outlet and even the 'walk-over fish tank', have revamped this colonial masterpiece into one of the trendiest shopping and hangout zones in Sri Lanka. Have a chilled beer at the Dutch Hospital while gazing through fancy windows showcasing the best fashion, jewelry & handicraft brands. Or, jazz up to Colombo's night life spiced by night clubs & casinos. If you're lucky, head into an exhibition at the Bandaranaike Memorial International Conference Hall (BMICH) before swaying your head to an opera or play at Nelum Pokuna that should just drive your day into perfection!. Thereafter proceed to Airport for your onward flight.

早餐后,前往可倫坡。抵达后,继续**可倫坡探索之旅**,沿着干净的街道,到磨合水晶白色的赛马场,建于1893年的赛马中心和二战飞机跑道,摆放着豪华的衣服,美食和茶品精品店。参观 Pettah,体验斯里兰卡市集购物。朝向独立广场"Arcade"。每个设计师精品店,一流的美食店,甚至"步行鱼缸"都将这个殖民地杰作改造成斯里兰卡最时髦的购物和游乐区之一。在荷兰医院喝一杯冷冻的啤酒,同时通过花式的窗户观望优雅的时尚,珠宝和手工品牌。或者,爵士乐到科伦坡夜总会和赌场的体验夜生活。如果幸运的话,在 Bandaranaike 纪念国际会议厅(BMICH)前进一个探索,然后摇摆头,去 Nelum Pokuna 的歌剧或戏剧,这应该让你的一天完美!参观 Pettah 为斯里兰卡市集购物体验。朝着"独立广场"的方向前进。每个设计师精品店,一流的美食店,甚至"步行鱼缸"都将这个殖民地杰作改造成斯里兰卡最时髦的购物和游乐区之一。在荷兰医院喝一杯冷冻的啤酒,同时注视着优雅的时尚,珠宝和手工品牌的花式窗户。或者,爵士乐到科伦坡夜总会和赌场的夜生活。如果幸运的话,在 Bandaranaike 纪念国际会议厅(BMICH)前进一个展览,然后摇摆头,去 Nelum Pokuna 的歌剧或戏剧,这应该只是让你的一天成为完美! 在餐厅吃午餐。在餐厅吃晚餐。最后,带着难忘的回忆前往机场。

THE JOURNEY GOES ON

TRIP INCLUSIVE

- √ 04 night's hotel accommodation as stated
- ✓ Daily breakfast at hotel, 05 lunches and 04 dinners
- √ 04 full days sightseeing with entrance fee
- ✓ Round trip private airport-hotel transfer
- ✓ English speaking tour guide / driver guide service
- ✓ Private Service

TRIP EXCLUDE

- X Suggestion of driver guide/ tour guide tipping USD 03-04 per person per day pay in Colombo (English speaking only)
- X Hotel porter tipping
- X Personal Expenses
- X Sri Lanka Visa

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599 WhatsApp : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVELJOURNEY GOES ON

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor, Malaysia.

